
Referat fra årsmøte i Ursvikbuktens Båtforening, 4. mai 2023 kl. 1900.

Sted: Gubbekjelleren, Berger

10 fremmøtte: Styret  ved Per Olav Kulblik, Robert Heggen, Kjell Gudmundsen, Sturla Holand, 
Torger Stubberud, Roar Hartung, Jan Erik Vabe, Helge Pedersen, representant for Hellvikskog 
vel samt 1 andelshaver

Møteleder: Kjell Gudmundsen

Referent: Helge 

Agenda:

1. Godkjenning av innkallingen og dagsorden

2. Valg av møteleder

3. Årsberetning for 2022

4. Regnskap for 2022 

5. Kontingenter for 2023

6. Innkomne forslag

7. Forslag fra Styret

8. Budsjett for 2023

9. Valg

Innkallingen ble  godkjent.

Årsberetning.

Det ble informert at Sjøtjenester har tatt tunge løft ved vedlikehold av anlegget. 1 defekt 
utrigger er erstattet, andre har blitt justert for å passe med skjøter mellom bryggeelementer. 
Bryggeanlegget er i ok stand nå.

Det er fremdeles endel dårlige fortøyninger i anlegget. Det ble  informert at alle  
fortøyninger skal benytte kordeltau + strekkavlaster av gummi. Det ligger prinsippskisse  for 
fortøyning på foreningens   hjemmeside., samt vedlagt dette referatet.

Venteliste for kjøp og leie  administreres av styret ved Roar Hartung. Det planlegges å 
annonsere ledige plasser via  Hellvikskog og Ursvik Vels medlemslister.

Regnskap 2022.

Resultatregnskap for 2022 er revidert og godkjent. I tillegg ble kontantregnskap presentert. 
Det ble informert om at Hellvikskog vel bare benytter kontantregnskap.



Kontantregnskapet ble gjennomgått og vedtatt uten bemerkninger.

Det ble fremmet forslag om å vurdere om kontantregnskap tilfredstiller krav til årsregnskap. 
Årsmøtet vedtok å avklare frem mot neste årsmøte å overgang til å kun benytte 
kontantregnskap.

Innkomne forslag.

Det var ingen innkomne forslag til årsmøtet.

Forslag fra styret.

Det ble informert om korrespondanse  med Ursvik Vel om deres planer om starte 
søknadsprosess for å oppgradere Urviks anlegg med nye og fler e plasser. Dette vil påvirke 
både UBFs anlegg samt ta plasser  fra Nybrygga.

Det ble vedtatt å kontakte Hellvikskog vel ved Lars og Ragna , leder Nybrygga, for å 
koordinere dialogen med Ursvik Vel.

Det  ble diskutert fremtidig behov for oppgradering  og utvidelse av UBFs anlegg. 
Bølgebryteren alene  vil bety en kostnad på ca 2MNOK. Årsmøtet ga styret fullmakt til å 
forberede søknadsprosess  for mulig utvidelse av anlegget, samt innhente tilbud fra 
bryggeleverandør (Pontona). Styret vurderer å undersøke interesse for kjøp av plass  blant 
medlemmer i de to velene.

Budsjett for 2023.

Styrets forslag til budsjett ble vedtatt av årsmøtet.

Kontingenter 2023 

Årsmøtet vedtok å opprettholde kontingentsatsene uforandret fra 2022.

    2,5m plass  Kr 5.075 3,0m plass Kr. 5.890 3,5m plass     Kr. 6.705
    4.0m plass Kr. 7.520 4,5m plass Kr. 8.335

Valg:

Forslag fra styret ble vedtatt.

Det nye styret  2023 består av

Leder Kjell Gudmundsen
Kasserer Sturla Holand gjenvalgt for 2 år 
Sekretær Helge Pedersen



Styremedlem Roar Hartung
Styremedlem Robert Heggen gjenvalgt for 2 år
Styremedlem Per Olav Kublik gjenvalgt for 2 år
Vara repr. Jan Erik Vabe gjenvalgt for 1 år 
Vara repr. Torger Stubberud gjenvalgt for 1 år
Revisor Ole Næsje gjenvalgt for 1 år
Valgkomite Frank Sivertsen gjenvalgt for 1 år

Møtet  ble  hevet  kl 2005.


